
     Protokół z XXXI Sesji 

     Rady Dzielnicy XVII, 

     „Wzgórza Krzesławickie”, 

     Sala obrad UMK, os. Zgody 2 

     z dnia 27 maja 2021r. godz. 1805 
 

 

Porządek obrad XXXI Sesji Rady Dzielnicy XVII: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII  

na rok 2022 

4.2 ustalenia zakresu rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań Dzielnicy” 

w roku 2022 

4.3 korekty na zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2021 

4.4 opinii do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Kombinat” 

 

 

 5. Interpelacje i zapytania 

 6. Oświadczenia i komunikaty 
 

ad.1.Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Posiedzenie XXXI Sesji Rady Dzielnicy XVII odbyło się w sali konferencyjnej UMK,  

os. Zgody 2 w celu zapewniania bezpieczeństwa obrad Członkom Rady Dzielnicy XVII  

z zachowaniem  bezpiecznych odległości od siebie, w ochronnych maseczkach. 

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 18 osób) XXXI sesję otworzył Przewodniczący Rady 

Dzielnicy XVII Pan Andrzej Dziedzic witając wszystkich zebranych (obecni wg załączonej 

listy)  
 

ad.2.Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przedstawiony projekt porządku obrad XXXI Sesji Rady Dzielnicy XVII został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

ad. 4.1 wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII  

na rok 2022 

Projekt uchwały Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury 

Komunalnej, Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego, Komisji Kultury, 

Oświaty, Sportu i Turystyki, Komisji Ochrony Środowiska, Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych. Komisja Spraw Mieszkaniowych zaopiniowała negatywnie zadania ”zakup 

urządzeń i środków zabezpieczających przeciw rozprzestrzenianiu się COVID-19 dla placówek 

oświatowych z terenu Dzielnicy XVII na rok 2022     

Następnie Przewodniczący w imieniu Zarządu złożył autopoprawkę do projektu uchwały  

Głos zabrali p. Z. Rajski, p. T. Ziętara, p. K. Frankiewicz, p. L. Madej, p. A. Dziedzic 

Członkowie Rady podjęli uchwałę w sprawie wstępnego rozdysponowania środków 



wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII  na rok 2022 w głosowaniu: za – 17, przeciw – 0, 

wstrzymała się – 0 . 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu.  

 

W tym miejscu Przewodniczący zapoznał zebranych z zestawieniem przyznanych Radom 

Dzielnic środków w latach 2004 – 2020.  

Głos zabrali: p. L. Zaleński, p. Z. Rajski, p. J. Wójcik, p. A. Zdziebko 

 

ad. 4.2 ustalenia zakresu rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań 

Dzielnicy” w roku 2022 

Projekt uchwały Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia 

Zarządu 

Członkowie Rady podjęli uchwałę w sprawie ustalenia zakresu rzeczowego zadania pn. 

„Remont dróg i chodników wg wskazań Dzielnicy” w roku 2022 za – 17, przeciw – 0, 

wstrzymała się – 0 . 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu.  

 

ad. 4.3 korekty na zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2021 

Projekt uchwały Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki.   

Członkowie Rady podjęli uchwałę w sprawie korekty na zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2021 

w głosowaniu: za – 17, przeciw – 0, wstrzymała się – 0 . 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu.  
  
ad. 4.4 opinii do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Kombinat” 

Projekt uchwały Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej.  Pozytywna opinia  

Zarządu. 

Członkowie Rady podjęli uchwałę w sprawie opinii do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Kombinat” w głosowaniu: za – 16, przeciw – 0, 

wstrzymała się – 0 . 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu.  
  
Ad. 5. Interpelacje i zapytania 

Pan Z. Gawłowski spytał, czy wiadomo jakie zadania będą realizowane w ramach „Programu 

budowy chodników” oraz o tegoroczną edycję Konkursu „Ogródek przed domem” 

Przewodniczący przypomniała zebranym, że Rada Dzielnicy XVII wskazała 14 zadań do 

realizacji w ramach „Programu budowy chodników’ i nie ma jeszcze wiedzy jakie z nich będą 

realizowane. Odnośnie tegorocznego Konkursu „Ogródek przed Domem” nie znamy jeszcze 

terminu,  jak tylko zostanie ogłoszony przekażemy informacje i plakaty na posiedzenia Komisji 

Rady Dzielnicy 

 

Pan Z. Rajski zapytał, czy można przywrócić środki finansowe na Dni Osiedli peryferyjnych. 

Przewodniczący przypomniał zebranym, że środki te w związku z niepewną sytuacją 

epidemiczną, zostały przesunięte na inne zdania. 

W tym temacie głos zabrał p. S. Adamczyk informując, że Stowarzyszenia i Towarzystwa mogą 

o środki zwracać się w ramach inicjatyw lokalnych  

 

Pan Wołoch złożył wniosek, aby Zarząd wystąpił do Wydziału Skarbu Miasta o sprawdzenie 

zarządcy działek gminnych przy ul. Petofiego i Jagiełły. Głos w tej sprawie zabrali:  

p. L. Zaleński, p. P. Mleczko, p. A. Dziedzic, p. K. Frankiewicz, p. W. Wołoch. 

 

p. K. Frankiewicz zapytała o odpowiedz na jej pismo w sprawie postawienia kosza na śmieci 

przy ul. Godebskiego oraz o dodatkowe patrole SM i Policji w Łuczanowicach. 

Przewodniczący poinformował Radną, że odpowiedź MPO w sprawie kosza na śmieci przy ul. 

Godebskiego jest negatywna i jest ona przedmiotem obrad najbliższej Komisji Ochrony 

Środowiska, natomiast pismo w sprawie dodatkowych patroli zostało wysłane do SM i Policji 

wczoraj tj. 26.05.2021r. 

  



Przewodniczący zwrócił się do Radnych, aby do dnia 14 czerwca zgłaszali pisemnie potrzeby  

dostawienia koszy na śmieci na terenie Dzielnicy XVII  

 

Pan A. Zdziebko zwrócił się do Przewodniczących Komisji Rady Dzielnicy XVII, aby po 

wpłynięciu do Rady Dzielnicy pism dot. spraw w jakimś okręgu, powiadamiali Radnych z 

terenu, którego pismo dotyczy, aby mogli ew. przybyć na posiedzenie Komisji na której te 

sprawy są rozpatrywane. 

Głos w tej sprawie zabrali: p. Z. Rajski, p. P. Mleczko, p. S. Adamczyk, p. L. Madej,  

p. J. Wójcik. Przewodniczący poinformował zebranych, że sprawa ta zostanie omówiona na 

najbliższym posiedzeniu Zarządu oraz że w ważnych sprawach zawsze Radny z terenu którego 

dotyczy temat jest o tym informowany i proszony o opinię. 

 

Pan S. Adamczyk poinformował, że wraz z p. Z. Rajskim starają się  o budowę placu zabaw na 

terenach PKP w os. Wadów, w ramach akcji organizowanej przez Firmę NIVEA i w zwiazku z 

tym prosi o włączenie się do akcji poprzez rejestrację i oddawanie głosu. 

 

Ad. 6. Oświadczenia i komunikaty 

Przewodniczący odczytał terminy Komisji w zaplanowane w miesiącu czerwcu 2021r 

 

Kolejna XXXII Sesja Rady Dzielnicy XVII została zwołana na dzień 24 czerwca 2021r.  

w sali konferencyjnej UMK os. Zgody 2,  na godz. 18:00. 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Pan Andrzej Dziedzic o godz. 19.45 

zamknął posiedzenie XXXI Sesji VIII Kadencji Rady Dzielnicy XVII. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 
 

 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Andrzej Dziedzic 


